
 

Referat 
fra 

Dansk Kegle Forbunds ekstraordinære Hovedbestyrelsesmøde 
søndag den 4. december 2016 

3 F i Nyborg 
********************************************************** 

 

Tilstede: 
Forretningsudvalget: Marita Geinitz (MG), John Andersen (JA), Finn Hyldmar (FH)  
Sports/Elite udvalget: Henning Vang Nielsen (HN) 
Sportsudvalget Classic: Ena Bargholz (EB) 
Ungdomsudvalget: Jytte Juhler (JJ) 
Seniorudvalget: Ejler Jespersen (EJ) 
Lovudvalget: Jette Møller (JMØ) 
J.K.U.: Susan Møller Holdt (SH), Robert Sørensen (RS) 
S.K.U.: Mogens Christensen (MC) 
K.K.U.: Georg Nielsen (GN), Brian Kisum (BK) 
F.K.U.: Martin Vesterlund (MV) 
Strategiudvalg: Jørn Nielsen 
 

DAGSORDEN: 
 

    
   1.) Referat fra sidste møde 
   2.) Valg af spor 
   3.) FU indstiller at kassereren skifter revisionsfirma 
   4.) Eventuelt 
    
 
 
 
 
ADD: 1 Referat fra sidste møde 
 
Ingen havde nogen kommentarer. 
 
 
ADD: 2 Valg af spor 
 
Nina fra DIF gennemgik oplægget til de strategiske spor som vi skal sende til DIF, og der 
var en livlig diskussion om hvad vi skulle indstille, og det blev besluttet at følgende spor 
skulle indstilles: 
 

Vi vil fastholde eksisterende medlemmer (Både elite og bredde) 
 

Vi vil rekruttere medlemmer 40+ 



Vi vil gøre os mere synlige 
 
 
 
ADD 3: FU indstiller at kassereren skifter revisionsfirma: 
 
JA: fortalte omskift af revisor, som er billigere end dem vi har i dag, og som vil sætte 
regnskabet op så John har mere føling med dette. 
 
Samtidig fortalte han at han har fået et brev fra DIF, om vores regnskab skal opfylde nogle 
specifikke krav. 
 

Det blev godkendt at John skifter revisionsfirma. 
 
 
ADD 4: Eventuelt 
 
GN: fortalte at han havde fået ny mail adr. georg-tromborg@teliamail.dk 
 
Weekendmødet i januar bliver kun afholdt over 1 dag, og det bliver den 22/1-2017. 
 
MG ønskede alle en god tur hjem. 
 
Referent 4/12--2016 Finn Hyldmar  


